HKBN Enterprise Solutions 香港寬頻企業方案有限公司

11/F., The Quayside, 77 Hoi Bun Road, Kowloon East, Hong Kong Website: www.hkbnes.net 香港九龍東海濱道 77 號海濱匯 11 樓

網址:www.hkbnes.net

Senior Management

Dr. Gabriel Leung Chief Executive Officer

- Enterprise Solutions

Mr. Samuel Hui Co-Owner & Chief Executive Officer

- Enterprise Solutions

Mr. Jackal Chau Co-Owner & Senior Vice President

- Solutions & Service Delivery

Mr. Larry Wong Chief Commercial Officer &

General Manager
- Telecom Business

高層管理人員

梁成琯博士 企業方案行政總裁

許先耀先生 持股管理人兼企業方案營運總裁 周健雲先生 持股管理人兼高級副總裁 — 方案及服

務交付管理

黃啟光先生 商務總裁及總經理 - 電訊業務

Business Activities

Headquartered in Hong Kong with operations spanning across Hong Kong, Macau and mainland China, HKBN Group is a leading integrated telecommunications and technology services provider. It's unique tri-carrier fibre infrastructure covers over 2.57 million residential homes and 8,100 commercial buildings and facilities across Hong Kong. HKBN Enterprise Solutions ("HKBNES") is an arm of HKBN Group. Comprises a professional team and profound experience, together with HKBN's extensive tricarrier network, HKBNES provides enterprises with onestop comprehensive digital transformation solutions, including cloud and data centres, cybersecurity, smart and digital solutions, and more. For more information about HKBNES, please visit www.hkbnes.com

Committed to creating a lasting positive impact to wherever it operates, HKBN embraces a core purpose to "Make our Home a Better Place to Live" and has received a highest possible rating of AAA in MSCI's 2023 ESG Ratings assessment in environment, society and governance. The Group is managed by hundreds of Co-Owners (supervisory and management level Talents in the Group) who invested their savings to buy shares of HKBN Ltd. (SEHK Stock Code: 1310).

業務概況

香港寬頻集團總部設於香港,業務遍及香港、澳門及中國內地,是具領導地位的綜合電訊及科技服務供應商。香港寬頻獨有的三重光纖網絡覆蓋香港超過 257 萬住戶及 8,100 幢商業樓宇及設施。香港寬頻集團旗下香港寬頻企業方案(「HKBNES」)憑藉專業團隊和豐富經驗,結合集團廣泛網絡覆蓋優勢,為企業提供一站式全方位的數碼轉型方案,包括雲端與數據中心、網絡保安、智能及數碼方案等。有關 HKBNES 的詳情,請瀏覽 www.hkbnes.com。

香港寬頻以「成就更美好家園」為核心目標,致力為其業務所至地區帶來長遠效益,於2023年獲MSCIESG最高AAA評級,表現力壓同儕。集團由數百位自資購入香港寬頻有限公司(香港聯合交易所股份代號:1310)股票的持股管理人(主任及管理級別人才)管理。

Parent Company

Company Name: HKBN Ltd. Location: Hong Kong

田公司

公司名稱: 香港寬頻有限公司

地區: 香港